
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 118

Er ministeren enig i, at det har haft mærkbar positiv effekt på afvandingen i Nørreådalen

og medført markant lavere vandstand, at Randers Kommune tidligere på året gennemfør-

te oprensning af aflejringer i Nørreåen ved Fladbro? I bekræftende fald bedes ministeren

tilkendegive, om fjernelse af aflejringer fremover i højere grad bør anvendes til fjernelse

af vandopstuvende propper i åløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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